
Vragen Fractie van Waardhuizen

Context Vraag Antwoord
Afschrijving op grondposities We nemen aan dat deze zijn gebaseerd op 

de BBV-regelgeving? Zo niet wat is 
overweging om dat nu al op te nemen in 
kadernota 

Bij afschrijven van grondposities volgen wij de BBV-
regelgeving. In de Kadernota wordt een 
winstwaarschuwing afgegeven. Van daadwerkelijk 
afschrijven van grondposities is geen sprake.

Algeheel beeld kadernota
Vooral uitvoering eerdere besluiten of bijstellingen 
daarvan. Weinig tot geen nieuw beleid. Maar ook 
bestaande beleid roept zorgen op.

Klopt deze constatering, of missen wij iets? 
Wat missen wij dan?

Tijdens de totstandkoming van het politiek akkoord 
zijn inhoudelijke ambities met elkaar 
overeengekomen. Deze zijn in de begroting 
vertaald.

Bezuinigingen Kan wethouder al iets zeggen over 
bezuinigingsaanpak?

Een eerste procesvoorstel komt na de zomer.

Stagnerende woningbouw, afgeblazen projecten, ook 
Dordrecht heeft hier last van. Leerpark onlangs 
project opgeleverd waar 300 jongeren kunnen 
wonen. Jongeren met nagenoeg geen inkomsten en 
problemen met bijvoorbeeld huur of andere vaste 
lasten.

Klopt het dat wethouder toezegging heeft 
gedaan dat deze doelgroep zich tot de 
gemeente kan wenden voor steun? Zo ja, 
zijn daar middelen voor gereserveerd? 
Hoeveel en waar dan?

De ontwikkelaar heeft afspraken gemaakt met 
Trivire en De Huischmeesters over het beheer van 
het complex. Vanuit de gemeente hebben we de 
afspraak gemaakt dat de woningen betaalbaar 
worden aangeboden (huurtoeslaggrens) en dat 33 
woningen worden gereserveerd voor jongeren met 
een ondersteuningsbehoefte. Vanuit de gemeente 
zijn geen toezeggingen gedaan dat de doelgroep 
zich tot de gemeenten kan wenden voor steun, 
behalve de ondersteuning vanuit het beleid (o.a. 
Wmo, minimabeleid, p-wet).

Jaarrekening uitstel en resultaat Kan de wethouder aangeven of het 
voorlopige resultaat van de JR vaststaat en 
niet meer tot verrassingen zal leiden bij de 
vaststelling van de begroting?

Is het duidelijk waarom er zoveel financiële 
medewerkers vertrokken zijn? Zijn er ook 
exit-gesprekken gehouden? Ergens moeten 
deze mensen  toch naartoe zijn gegaan.

Zolang de accountantscontrole niet is afgerond kan 
het resultaat nog wijzigen. Of dit tot verrassing kan 
leiden is nu niet te zeggen. 
Het vertrek van medewerkers zien we in de gehele 
organisatie. De financiële kolom heeft de pech dat 
er in korte tijd enkele vitale vacatures zijn ontstaan. 
Gelukkig hebben we enkele posities in de voorbij 
weken kunnen invullen. Het personeelsverloop 
heeft nadrukkelijk aandacht vanuit de directie en 
het college. 


